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Vragen van de leden Joldersma
(CDA) en Jasper van Dijk (SP) aan
de minister van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap over het bericht dat de
overheveling van de 100 miljoen
onderzoeksgelden naar NWO
financieel zeer nadelig uitpakt voor de
technische universiteiten.
(Ingezonden 21 januari 2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht dat de overheveling van de
100 miljoen euro onderzoeksgelden
naar NWO financieel zeer nadelig
uitpakt voor de technische
universiteiten in die zin dat zij vele
miljoenen meer financieel hebben
bijgedragen dan dat zij
terugverdienen via NWO?1

2
Hoe verklaart u dat de technische
universiteiten relatief minder
terugverdienen via de
vernieuwingsimpuls dan de andere
universiteiten zoals bijvoorbeeld de
Universiteit van Amsterdam,
Universiteit Leiden en Universiteit
Utrecht?

3
Heeft de verklaring volgens u ook te
maken met de wijze waarop de
vernieuwingsimpuls uitpakt voor
diverse vakgebieden, de aard van het
(technische ontwerp-)onderzoek, de
kwaliteit van het onderzoek of de
aandacht voor valorisatie?

4
Ziet u, gelet op de
terugverdiencapaciteiten bij de
vernieuwingsimpuls van de
technische universiteiten, aanleiding
tot aanpassing van de
verdelingscriteria van de
vernieuwingsimpuls of tot andere
aanvullende maatregelen voor de
technische universiteiten?

1 Hoger Onderwijs Persbureau, nieuwsbrief
d.d. 18 januari 2010.
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